

|                                |  |
|--------------------------------|--|
| Contact person in HQ, Hamburg: | Marco Carmon / Ingo Dietrich   |
| Phone:                         | +494053801-572 /-314   |
| Email:                         | <a href="mailto:carmon.m@eppendorf.de">carmon.m@eppendorf.de</a><br><a href="mailto:dietrich.i@eppendorf.de">dietrich.i@eppendorf.de</a> |

## **ThemoMixer C / ThermoMixer Fxx /ThermoStat C FemtoJet 4i/4x / InjectMan 4 / PiezoXpert TransferMan 4m/4r**

PC-Software UDFU  
Version V1.2.1.0

In order to improve the handling of our PC-Software "Universal Device Firmware Upgrade (UDFU)", the installation process has been made easier. As of now the ZIP-file has to be extracted only. A further installation process is no longer necessary. That allows also a usage on computers without administrator rights now!

The software itself stays the same, also the version number V1.2.1.0. Only the installation process did change. Firmware updates have to be done in the same way as before. The installation instructions have been updated accordingly.

The improved version V1.2.1.0 and the instructions are available on [www.eppendorf-support.com](http://www.eppendorf-support.com) already.

---

## **ThemoMixer C / ThermoMixer Fxx /ThermoStat C FemtoJet 4i/4x / InjectMan 4 / PiezoXpert TransferMan 4m/4r**

PC-Software UDFU  
Version V1.2.1.0

Um den Umgang mit unserer PC-Software "Universal Device Firmware Upgrade (UDFU)" zu verbessern, wurde der Installationsprozess vereinfacht. Ab sofort muss die ZIP-Datei nur extrahiert werden. Eine weiterführende Installation ist nicht mehr notwendig. Das ermöglicht nun auch einen Einsatz auf Computern ohne Administrator-Rechte!

Die Software selbst (inklusive Versionsnummer V1.2.1.0) bleibt die gleiche. Nur die Installation wurde geändert. Firmware-Updates müssen nach wie vor in der gleichen Weise durchgeführt werden. Die Installationsanleitung wurde entsprechend aktualisiert.

Die verbesserte Version V1.2.1.0 und die Anleitung sind bereits auf [www.eppendorf-support.com](http://www.eppendorf-support.com) verfügbar.